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Protokół Nr XLV/23 

sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego 

w dniu 30 stycznia 2023 r. 
 

Na ogólny stan 17 radnych w sesji uczestniczyło 17 radnych. Sesja odbyła się w trybie 

stacjonarnym z jednoczesną możliwością udziału przy wykorzystaniu środków 

porozumiewania się na odległość. Zdalnie w sesji uczestniczyli radni Zbigniew Hamera, 

Jarosław Krzyżanowski i Leopold Kwapisz. W sesji obok radnych uczestniczyli także 

kierownicy wydziałów Starostwa Powiatowego we Włoszczowie, zaproszeni goście oraz 

przedstawiciele społeczności powiatu. Listy obecności w załączeniu. 
 

Podczas XLV sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego poza radnymi głos zabrali: 

Agnieszka Wiśniewska - Kierownik Wydziału Administracyjno - Gospodarczego 

Norbert Gąsienic   -  Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych we Włoszczowie 

Artur Konarski  -  Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 
 

Obrady trwały od godziny 1545 do 1636. 
 

Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego.  

5. Informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu i z pracy 

Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu. 

6. Informacja z wykonania planu finansowego za 2022 rok dla rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na pomoc obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

7. Informacja z wykonania planu finansowego za 2022 rok dla rachunków dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. 

8. Informacja z wykonania planu finansowego za 2022 rok dla rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na 

realizację projektu grantowego pn. "Cyfrowy Powiat". 

9. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego (Powiat 

Włoszczowski) za 2022 rok. 

10. Przyjęcie sprawozdań z działalności stałych komisji Rady Powiatu oraz sprawozdania  

z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za 2022 rok. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2023-2036, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2023 rok, 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Włoszczowa, 

4) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat Włoszczowski prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym  

0014 Wałkonowy Dolne gmina Secemin wraz z prawem własności zabudowy. 
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12. Wnioski i oświadczenia. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przebieg obrad 

Do punktu 1-go/ 

Otwarcia czterdziestej piątej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego dokonał Przewodniczący 

p. Zbigniew Matyśkiewicz. Pan Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, gości 

uczestniczących w obradach oraz mieszkańców powiatu oglądających sesję.  
 

Do punktu 2-go/ 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na obecny stan 17 radnych w sesji uczestniczy  

16 radnych, co w świetle prawa czyni sesję zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

Do punktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do doręczonego porządku obrad. 

Pan Starosta złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat Włoszczowski prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym 0014 Wałkonowy Dolne 

gmina Secemin wraz z prawem własności zabudowy. Poinformował, że w dniu 20 stycznia 

2023 roku wpłynęło do Starostwa Powiatowego pismo z PKP SA w sprawie wyrażenia zgody 

przez Powiat woli nabycia prawa wieczystego użytkowania nieruchomości Skarbu Państwa 

użytkowanej przez PKP SA w obrębie, w którym znajduje się wiadukt w ciągu drogi 

powiatowej w miejscowości Wałkonowy Dolne. Zgoda Rady Powiatu jest niezbędna do 

dalszego procedowania sprawy. Dodał, że projekt uchwały został radnym przekazany.  

Pan Przewodniczący poinformował, iż wskazany projekt uchwały zostanie dopisany  

do porządku obrad w pkt 11 ppkt 4. Poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez  

p. Starostę. 

Wniosek został przyjęty 16 głosami "za". W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny.  
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" zatwierdziła porządek obrad z wprowadzonymi zmianami.  

W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 4-go/ 

Protokół z obrad czterdziestej czwartej sesji Rada Powiatu przyjęła 16 głosami "za" nie 

wnosząc uwag do jego treści. W głosowaniu nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania 

uchwał Rady Powiatu i z pracy Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu została 

radnym przekazana z materiałami na sesję. Radni otrzymali również informację 

uzupełniającą. Zapytał, czy do informacji są pytania.  

Pan Jerzy Suliga odnosząc się do informacji Starosty z pracy Zarządu w okresie między 

sesjami zwrócił się z pytaniem dotyczącym uchwały nr 12/23 w sprawie stawek za wynajem 

sal narad w budynku Starostwa Powiatowego we Włoszczowie na 2023 rok. Zapytał, jak 

wysokie są to stawki. Następnie zwrócił się do p. Starosty z pytaniem dotyczącym budowy  

II etapu obwodnicy. Po uroczystym podpisaniu umowy pomiędzy Ministrem Infrastruktury  
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a Marszałkiem Będkowskim w mediach pojawiła się informacja, że do 19 stycznia br. 

Świętokrzyski Zarząd Dróg ma ogłosić przetarg na wykonanie drugiej części obwodnicy 

Włoszczowy. Zapytał, czy p. Starosta w tym temacie ma jakieś informacje. 

Pan Starosta poinformował, że na pierwsze pytanie odpowiedzi udzieli p. Kierownik 

Wydziału Administracyjno - Gospodarczego. Natomiast odnosząc się do pytania w temacie 

obwodnicy potwierdził, że został ogłoszony przetarg na stronie Świętokrzyskiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich, a rozstrzygnięcie, o ile dobrze pamięta, ma być 24 lutego. 

Pani Agnieszka Wiśniewska poinformowała, że stawki za wynajem sal narad zostały 

podwyższone o wskaźnik inflacji, to jest 14,4% i kształtują się następująco duża sala 44,31 zł 

netto za każdą godzinę, a sala 319 - 29,54 zł netto za godzinę.  
 

Do punktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy do informacji z wykonania planu finansowego za 2022 rok 

dla rachunku dochodów pochodzących ze środków Funduszu Pomocy z przeznaczeniem na 

pomoc obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa są 

pytania. Poinformował, że na pytania odpowiadała będzie p. Skarbnik.  

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła informację z wykonania planu 

finansowego za 2022 rok dla rachunku dochodów pochodzących ze środków Funduszu 

Pomocy z przeznaczeniem na pomoc obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

Do punktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja z wykonania planu finansowego  

za 2022 rok dla rachunków dochodów pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 została radnym przekazana do analizy w statutowo obowiązującym terminie. 

Zapytał, czy do informacji są pytania. Poinformował, że na pytania odpowiadała będzie  

p. Skarbnik.  

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu 16 głosami "za" przyjęła informację z wykonania planu finansowego  

za 2022 rok dla rachunków dochodów pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19. Informacja stanowi załącznik do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył  

jeden radny. 
 

Do punktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja z wykonania planu finansowego  

za 2022 rok dla rachunku dochodów pochodzących ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 z przeznaczeniem na realizację projektu grantowego pn. "Cyfrowy Powiat" 

została radnym przekazana w statutowo obowiązującym terminie. Zapytał, czy do informacji 

są pytania. Poinformował, że na pytania odpowiadała będzie p. Skarbnik.  

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła informację z wykonania planu 

finansowego za 2022 rok dla rachunku dochodów pochodzących ze środków Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na realizację projektu grantowego  

pn. "Cyfrowy Powiat". Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Do punktu 9-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego (Powiat Włoszczowski) za 2022 rok zostało radnym przekazane w statutowo 

obowiązującym terminie.  Zapytał, czy do sprawozdania są pytania. Poinformował,  

że na pytania odpowiadał będzie Kierownik Wydziału Edukacji p. Robert Ślęzak.  

Pytań nie było.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego (Powiat Włoszczowski) za 2022 rok. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu.  
 

Do punktu 10-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że sprawozdania z działalności poszczególnych Komisji 

Rady Powiatu Włoszczowskiego radni otrzymali w statutowo obowiązującym terminie. 

Zapytał, czy jest potrzeba ich odczytywania.  

Radni uznali, że nie ma potrzeby odczytywania sprawozdań, nie mieli również pytań,  

w związku z tym p. Przewodniczący poddał kolejno sprawozdania pod głosowanie.   
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

Budżetu, Środowiska i Mienia Komunalnego za 2022 rok, które załącza się do protokołu.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych za 2022 rok, które załącza się do protokołu.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok, które załącza się do protokołu.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej za 2022 rok, które załącza się do protokołu.  
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" przyjęła sprawozdanie z realizacji planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej za 2022 rok, które załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 11-go podpunktu 1-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2023 – 2036 radni otrzymali  

w statutowo obowiązującym terminie. Jeśli do projektu uchwały będą pytania odpowiadała 

będzie p. Skarbnik.  

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 

Pan Zbigniew Krzysiek zwrócił się z pytaniem dotyczącym przebudowy drogi na odcinku 

Moskorzew - Dzierzgów. Poruszył już ten temat na posiedzeniu Komisji Budżetu i p. Starosta 

częściowo odpowiedział, ale ponieważ w sesji uczestniczy p. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych dopytał w tym temacie. Oferta na ten odcinek drogi została wybrana 31 grudnia 

2022 roku i postępowanie zakończyło się kwotą około 1,8 mln zł, natomiast w funduszu 

popegeerowskim środki stanowiły 3 mln. Uważa, że ta pozostała kwota musi zostać 
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zagospodarowana i nie można tych pieniędzy zwrócić. P. Starosta na posiedzeniu Komisji 

informował, że p. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych przygotowuje kosztorys. Zapytał, czy 

tych środków wystarczy do miejscowości Perzyny, czy może dalej. Zapytał jakie są prognozy 

i szacunki, czy można to na tą chwilę określić. 

Pan Norbert Gąsieniec odpowiedział, że na ten moment jest ogólny zarys kosztorysu, nie ma 

jeszcze dokładnych wyliczeń, ale według szacunków kwota powinna wystarczyć na około 

800 m, czyli przed miejscowością Perzyny. Na dłuższy odcinek raczej środków nie 

wystarczy. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XLV/308/23  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 

2023 - 2036, którą załącza się do protokołu.  
 

Pan Przewodniczący przywitał przybyłego na sesję p. Artura Konarskiego Radnego Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego. 
 

Do punktu 11-go podpunktu 2-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

na 2023 rok został radnym przekazany w statutowo obowiązującym terminie  

i przedyskutowany intensywnie na posiedzeniu Komisji Budżetu. Jeśli jednak do projektu 

uchwały będą jeszcze pytania odpowiadała będzie p. Skarbnik.   

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XLV/309/23  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2023 rok, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 11-go podpunktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Włoszczowa radni otrzymali w statutowo obowiązującym terminie  

i został on przedyskutowany na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy do projektu uchwały są 

pytania.  

Pytań nie było. 

Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XLV/310/22 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Włoszczowa, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 11-go podpunktu 4-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie przez Powiat Włoszczowski prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym 0014 Wałkonowy Dolne gmina Secemin 

wraz z prawem własności zabudowy radni otrzymali nieco później niż pozostałe materiały  

na sesję. Jeżeli do projektu uchwały będą pytania odpowiadała będzie p. Kierownik  

Wydziału Geodezji. 

Pytań nie było. 
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Pani Aneta Jończyk Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w uchwałę. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami "za" podjęła uchwałę Nr XLV/311/22 w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat Włoszczowski prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonych w obrębie ewidencyjnym 0014 Wałkonowy Dolne 

gmina Secemin wraz z prawem własności zabudowy, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 12-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że XLVI sesja Rady Powiatu Włoszczowskiego odbędzie 

się w ostatniej dekadzie marca oczywiście jeśli wcześniej nie będzie sytuacji koniecznych  

do zmian w budżecie, bądź przyjęcia środków zewnętrznych, czy innych czynności, które 

będą wymuszały zmianę tej daty. Ponieważ wśród radnych powiatowych nie było chętnych 

do zabrania głosu zwrócił się do p. Konarskiego Radnego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego z pytaniem, czy nie chciałby zabrać głosu. 

Pan Artur Konarski podziękował za wywołanie jego osoby. Powiedział, że dawno nie brał 

udziału w sesji Rady Powiatu, ponieważ zdarza się, że terminy sesji Rady Powiatu i Sejmiku 

pokrywają się, ale także pandemia miała na to wpływ. W dniu dzisiejszym również odbywały 

się obrady Sejmiku i w związku z tym podzielił się podejmowanymi podczas obrad 

zagadnieniami. Pieklącym tematem jest ustawa antysmogowa, która nakłada obowiązek 

podjęcia decyzji związanej z wymianą pieców, które nie spełniają standardów, czyli tzw. 

kopciuchów. Należy jednak zwrócić uwagę, że obecnie kondycja finansowa gospodarstw 

domowych w dobie kryzysu i wielkiej inflacji, która jest spowodowana wojną i szeregiem 

różnych zbieżnych informacji, i ludzie, którzy musieliby wymienić piece, to są przede 

wszystkim osoby, które mają bardzo niskie dochody. I to jest problem. Komisja Skarg  

i Wniosków skierowała uchwałę w tej sprawie do Zarządu, który ma zdecydować jak ten 

problem rozwiązać, a następnie Sejmik to zatwierdzi. Województwo Świętokrzyskie zostało 

na mapie zaznaczone jako województwo z problemem pyłów. TSUE wydało oświadczenie,  

że jest konieczna jak najszybsza wymiana pieców. Zaskakujące jest, że Sejmik Województwa 

Świętokrzyskiego podjął tą uchwałę w 2019 roku, a te sejmiki, które podjęły taką uchwałę 

wcześniej zanim zmieniły się przepisy ochrony środowiska, mogą przedłużyć okres wymiany 

pieców. W województwie świętokrzyskim sytuacja jest na tyle skomplikowana, że uchwała 

została podjęta już po zmianie tej decyzji i nie do końca jest możliwość przedłużania tej 

sytuacji. Już od lipca należałoby piece wymieniać, ponieważ w przeciwnym razie mogą 

grozić restrykcje ze strony Unii Europejskiej, a wiadomym jest jak Unia Europejska  

w stosunku do Polski się zachowuje i może szukać dziury w całym, aby pewne środki 

ograniczać. Uważa jednak, że uda się znaleźć rozwiązanie z tej sytuacji. Jeśli będzie coś 

więcej wiedział w tym temacie będzie o tym informował. Kolejną sprawą podejmowaną na 

dzisiejszym posiedzeniu Sejmiku było stanowisko uchwałodawcze skierowane przez Komisję 

Rolnictwa, przez jego skromną osobę, w sprawie sytuacji związanej ze zbożem z Ukrainy. 

Jest to obecnie bardzo istotny problem. Z Ukrainy spływa do Polski zboże nazywane zbożem 

technicznym, a jest to zboże, które nadaje się do spalenia, bądź do biogazowni. Nieuczciwi 

handlowcy, którym pozostawiona była pewna swoboda przepływu tego ziarna mieszają to 

ziarno z ziarnem polskich rolników i takie ziarno może dostawać się do piekarń, do 

spożywczych produktów, czy do hodowli. Są kontrole, które to wykazały. Powtórzył słowa 
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Ministra Kowalczyka, że jest bardzo duże prawdopodobieństwo, że gdyby to zboże 

techniczne dostało się do produktów mięsnych, to znaczy drobiu, czy innych zwierząt  

i zostało to wykryte, to mógłby zostać zablokowany eksport tych produktów, a to miałoby 

niebagatelne skutki. Związki zawodowe już od września, października informowały o tej 

sytuacji. Z drugiej strony jednak Parlament dał przyzwolenie, jako Unia Europejska,  

w zakresie zwolnienia z cła i jest to pomoc dla Ukrainy. Podkreślił jednak, że pomagając 

Ukrainie w trudnej sytuacji zostali postawieni polscy rolnicy, producenci zbóż. Uważa,  

że trzeba w jakiś sposób zapanować nad tą sytuacją, żeby nie doprowadziła ona do upadku 

wielu gospodarstw, ponieważ przy kwocie 100 zł za pszenicę  na dzień dzisiejszy przy tak 

dużych kosztach produkcji, nawozu, opału, energii i innych kosztach związanych  

z rolnictwem, cena ta nie jest ceną zadowalającą, żeby utrzymać rentowność gospodarstw. 

Apel w tym zakresie został podjęty, ponieważ województwo świętokrzyskie jest czwartym 

województwem w kraju pod względem produkcji rolniczej i produkcji przetwarzanej, więc 

uważa, że jest województwem rolniczym. Kolejna inicjatywa w dniu dzisiejszym 

podejmowana na wniosek Komisji Rolnictwa dotyczyła stworzenia funduszu gwarancyjnego 

dla rolników. Ta inicjatywa podejmowana jest już drugi raz, ponieważ odpowiedź w tym 

zakresie z ministerstwa nie była wystarczająca i nie była do końca precyzyjna. Fundusz 

gwarancyjny zabezpieczałby przed nieuczciwymi praktykami handlowymi. Chodzi o to,  

że rolnik sprzedaje pewnej firmie, czy spółce np. zboże, rzepak, czy płody rolne, a następnie 

ta firma ogłasza upadłość i rolnik zostaje bez zapłaty. Powinna być większa rola państwa  

w ochronie rolników. Kiedyś słowa wyrażane przez Komisarza ds. Rolnictwa Janusza 

Wojciechowskiego o tym, że jest większa rola państw Niemiec, Francji, Danii i polscy rolnicy 

też chcą być poważnie traktowani, tak jak rolnicy z zachodu Europy i dlatego wniosek 

dotyczący funduszu gwarancyjnego został złożony. Mówi się, że ma powstać tzw. kodeks 

rolniczy, nie wiadomo jednak kiedy, a w tym kodeksie ma zostać ujęty fundusz gwarancyjny. 

Póki co jednak kodeksu nie ma, więc należy upominać się o swoje. Jeden z radnych 

wstrzymał się od głosu, ale większością głosów ta inicjatywa została przyjęta i ogromnie się  

z tego cieszy, ponieważ  rolnicy polscy powinni być też poważnie traktowani, tak jak rolnicy 

z zachodu. Następnie odniósł się do tematu obwodnicy Włoszczowy informując, że został 

ogłoszony przetarg na II etap tego zadania. Wielu polityków nie dowierzało, że ta inwestycja 

powstanie. Skierował słowa uznania do p. Starosty Dariusza Czechowskiego za ich wspólne 

wielokrotne zabiegania o tą inwestycję, wizyty u Marszałka w tej sprawie, ponieważ wiedzieli 

jak ważna jest ta inwestycja. Media może nie do końca podkreślają rolę tych, którzy 

faktycznie o to zabiegają i o to się upominają. W mediach społecznościowych można 

zauważyć, że dziś większość osób w polityce więcej się reklamuje jak działa, on jednak nie 

należy do tych osób, które lubią się reklamować, woli działanie i dobre słowo. Najważniejsze 

jednak jest to, że udało się tą inwestycję doprowadzić do tego, że zostanie ona realizowana 

dla dobra mieszkańców nie tylko powiatu, ale wszystkich użytkowników dróg. Duża rola  

w tej inwestycji jest również Rządu, ponieważ dołożył około chyba 30%, nie pamięta 

dokładnie, ponieważ nie ma przed sobą danych. Sejmik dołożył także dodatkowe środki, 

wiedząc, że wszystko drożało. Najważniejsze, że ta inwestycja powstanie, a najmniej ważne 

jest to ilu będzie miała ojców sukcesu. Najważniejsze, że przejdzie do historii, że w tak 

krótkim okresie czasu udało się zrealizować to zadanie, a poprzednicy wcześniej tak długo 

zabiegali, a jednak stanie się to teraz. Na zakończenie wypowiedzi życzył wszystkim dużo 
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zdrowia, zadowolenia, realizacji planów, bezpieczeństwa w kraju, aby problemy, które są 

podejmowane na sesjach były tylko takie, a nie gorsze i aby pomimo różnic wzajemnie się 

szanować.  

Pan Jerzy Suliga podziękował p. Konarskiemu za jego postawę, jeżeli chodzi o obronę 

interesów rolniczych. Natomiast nie bardzo rozumie to, co p. Konarski powiedział  

o poprzednikach. W poprzedniej kadencji był starostą, a dokumentacja i koncepcja 

obwodnicy powstawała właśnie w tamtej kadencji i odbywało się wiele spotkań w tym 

temacie, więc nie rozumie skąd takie słowa, że poprzednicy wątpili, czy zaniedbali. Brawa  

i podziękowania będą dla wszystkich kiedy II etap obwodnicy zostanie sfinalizowany. 
 

Do punktu 13-go/ 

Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad czterdziestej piątej sesji został  

w całości wyczerpany. Podziękował wszystkim radnym i gościom za udział w sesji. Ogłosił 

zamknięcie czterdziestej piątej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego kadencji  

2018 – 2023.  
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Agata Tomasik              Zbigniew Matyśkiewicz 

 

 

 

 


